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ابراهیم اسدی بازیکن پیشین پرسپولیس :

پرسپولیس هنوز هم لیاقت قهرمانی دارد

ابراهیم اسدی بازیکن پیشین پرسپولیس درخصوص پیروزی پرسپولیس 
مقابل نساجی در لیگ برتر گفت : پرسپولیس عملکرد خوبی مقابل نساجی 
داشت و با هوش��مندی توانست 3 امتیاز با ارزش را کسب کند. نساجی هم 
ب��ازی خوبی را ارائه کرد و حتی در دقایق آخر هم اگر پنالتی را خراب نمی 

کرد، می توانست بازی را به تساوی بکشاند.
وی ادام��ه داد: با این برد پرس��پولیس همچنان در ک��ورس قهرمانی با 
سپاهان و تراکتور قرار گرفته و امیدوارم این فرصت دوباره برای پرسپولیس 
به وجود بیاید که عنوان قهرمانی را کسب کند. به نظرم ممکن است در هفته 

های پایانی تیمهای بالای جدولی امتیاز از دست بدهند.
وی در پاسخ به این سوال که ، آیا پرسپولیس قهرمان لیگ خواهد شد؟ 
گفت : پرسپولیس امسال شرایط متفاوتی داشت. حاشیه های زیادی را برای 
این تیم به وجود آوردند. در هفته های قبلی این تیم مصدومان زیادی داشت 
و هجمه و جنجال های زیادی را هم برای کادر فنی این تیم به وجود آوردند. 

باید بگویم پرسپولیس هنوز هم لیاقت قهرمانی دارد.
 اس��دی در پای��ان درب��اره اینکه پرس��پولیس در چه پس��ت هایی نیاز 
ب��ه بازیکن دارد، گفت: قطعا به ی��ک دروازه بان مطمئن نیاز داریم. در دفاع 
چپ هم باید بازیکن جدید بگیریم. در پست هافبک میانی هم درست است 
که سروش رفیعی و امید عالیشاه حضور دارند اما به بازیکن جوان نیاز داریم. 
همچنین باید یک مهاجم ش��ش دانگ بگیریم ک��ه دفاع های تیم مقابل را 

اذیت کند.
 

25 اردیبهشت هفته پایانی مسابقات لیگ برتر
فصل بیس��ت وچهارم رقابت ه��ای لیگ برتر فوتبال ای��ران به هفته های 
پایانی خود رس��یده است و قهرمان این فصل فوتبال ایران به زودی مشخص 

خواهد شد.
س��ازمان لیگ فوتبال هنوز برنامه س��ه هفته پایانی لی��گ برتر فوتبال 
 را اعلام نکرده اس��ت اما از ش��واهد پیداس��ت که  هفته پایانی این رقابت ها

 ۲۵ اردیبهش��ت برگزار خواهد ش��د تا تیم قهرمان مشخص شود. همچنین 
مراسم اهدای جام قهرمانی هم در هفته پایانی صورت خواهد گرفت.

البته س��ازمان لیگ هن��وز برای اینکه بازی های س��ه هفته پایانی لیگ 
همزمان باش��ند یا رقابت های دو هفته آخر همزمان برگزار شوند، تصمیمی 

نگرفته است.
 

مطهره توکلی دروازه بان تیم فوتسال بانوان ایران:

 هدفمان سربلندی در آسیاست 
 ج��ام ملت ه��ای فوتس��ال زنان 
ت��ا  ۱۷ روزه��ای  در   ۲۰۲۵  آس��یا 

 ۲۸ اردیبهشت  امسال به میزبانی چین 
برگزار می شود.

مطه��ره توکل��ی دروازه ب��ان تیم 
فوتسال بانوان ایران در خصوص شرایط 
تیم ملی فوتس��ال زنان گفت : همدلی 
بین اعضای تیم ملی فوتس��ال کش��ور 

وجود دارد، همه هدف یکس��انی دارند و برای موفقیت ایران تلاش می کنند.
وی ادامه داد: من از هفت سال گذشته به اردوهای تیم ملی دعوت شدم و از 
بازیکنان جوان این تیم محسوب می شوم اما بازیکنان با تجربه ایران به سایر 

ملی پوشان کمک می کنند و این برای موفقیت ما بسیار مطلوب است.
دروازه بان اصفهانی تیم فوتسال بانوان ایران خاطرنشان کرد: برای حضور 
در رقابت های آس��یایی انگیزه فراوانی دارم و به درخشش در این رویداد فکر 
می کنم.توکلی با اش��اره به برگزاری اردوهای آماده س��ازی تیم ملی فوتسال 
بانوان تصریح کرد: شرایط اردوها از جمله اردوی اصفهان که اسفند پارسال 

برگزار شد خوب بود و از لحاظ امکانات و زیرساخت ها کمبودی نداشتیم.
وی ب��ه تورنمنت فوتس��ال زنان در تایلند اش��اره و اظه��ار کرد: در این 
روی��داد، تیم های کش��ور میزبان، ایران، ازبکس��تان و ژاپ��ن حضور دارند و 

رویارویی با این تیم ها به بهبود شرایط بازیکنان کمک می کند.
تیم ملی ایران در جام ملت های فوتس��ال زنان آس��یا ۲۰۲۵ با تیم های 

ویتنام، هنگ کنگ و فیلیپین در گروه دوم قرار دارد.

دبی، میزبان پنجمین دوره بازی های پاراآسیایی 
جوانان 2۰25 شد

کمیت��ه پارالمپیک آس��یا از میزبانی ش��هر دبی در کش��ور امارات برای 
پنجمین دوره بازی های پاراآسیایی جوانان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی کمیت��ه ملی پارالمپیک، پس از اعلام انصراف 
تاش��کند از میزبانی این دوره از بازی های پاراآسیایی جوانان، سرانجام شهر 
دبی به عنوان میزبان جدید اعلام و مقرر شد این بازی ها از ۷ تا ۱4 دسامبر 

۲۰۲۵ مقارن با ۱6 تا ۲3 آذر ماه ۱4۰4 برگزار شود.
دبی پیش از این تجربه میزبانی این رویداد را داش��ته و در سال ۲۰۱۷ 

میزبان سومین دوره بازی های پاراآسیایی جوانان بوده است.
 ماجد راش��د رئی��س کمیته پارالمپیک آس��یا در ای��ن خصوص گفت:

 ب��ازی های پاراآس��یایی جوان��ان نقش بس��یار مهمی در توس��عه جنبش 
پارالمپیک آسیا دارد. این بازی ها به ورزشکاران جوان این فرصت را می دهد 
که کلاسبندی بین المللی خود را دریافت کنند و توانایی های خود را در یک 

رویداد چند رشته ای معتبر محک بزنند.
وی اف��زود: از ش��یخ منصور بن محمد بن راش��د آل مکتوم حاکم دبی، 
شورای ورزش��ی  و هیئت ورزشی دبی برای افراد دارای معلولیت سپاسگزار 
هستیم که مسئولیت برگزاری پنجمین دوره این بازی ها را بر عهده گرفتند. 
ب��ا توج��ه به تجربه قبل��ی آن ها در میزبان��ی این رویداد در س��ال ۲۰۱۷ و 
س��وابق پیشین دبی در برگزاری رویدادهای ورزش��ی پارالمپیکی، اطمینان 
داریم که این بازی ها با موفقیت برگزار خواهد ش��د.پنجمین دوره بازی های 
پاراآسیایی جوانان در ۱۰ رش��ته پارا دوومیدانی، پارا شنا، پارا وزنه برداری، 
پارا بدمینتون، پارا تکواندو، پارا تیروکمان، پارا تنیس روی میز، بس��کتبال با 
 ویلچر، بوچیا و گلبال برگزار و پیش بینی می شود بیش از ۱3۰۰ ورزشکار از

 3۰ الی 4۰ کشور آسیایی در این مسابقات شرکت کنند.

خبـــرخبـــرنامه

تیم فوتب��ال پرس��پولیس در هفته 
بیس��ت و شش��م لیگ برتر میهمان تیم 
نس��اجی بود که ش��اگردان اس��ماعیل 
کارت��ال موفق ش��دند با ارائه نمایش��ی 
بهتر نس��بت به میزب��ان خود با تک گل 
علیرض��ا عنایت زاده پیروز از زمین بازی 
خارج ش��وند تا در ج��دول رده بندی به 

امتیاز ۵۱ برس��ند و به رقابت خود برای 
کس��ب عنوان قهرمانی با دو تیم تراکتور 

و سپاهان ادامه دهند.
پیشکس��وت  کله��ر  محم��ود 
پرسپولیس، در رابطه با این بازی گفت : 
یکی از نکات مثبت کارتال در این بازی 
اس��تفاده از بازیکنان ج��وان در ترکیب 

 اصلی پرس��پولیس بود. بازیکنانی مانند 
عنایت زاده و یعق��وب براجعه می توانند 
در آین��ده کمک زیادی به پرس��پولیس 
کنن��د و ی��ک مرب��ی چ��ه ایران��ی چه 
خارجی باید ش��جاع باشد تا از بازیکنان 
 ج��وان در ترکی��ب تیم��ش اس��تفاده 

کند.

او ادام��ه داد: حض��ور جوان��ان در 
پرس��پولیس باعث ش��د ت��ا بازیکنان با 
تجربه هم تلاش بیشتری کنند و قدرت 
دوندگی تیمی افزایش یابد. بازی در نیمه 
اول کیفیت خوبی نداشت اما در نیمه دوم 
پرسپولیس به مراتب بهتر از میزبان خود 
ظاهر شد و عملکرد تماشاگرپسندانه ای 
را به نمایش گذاش��ت. کارهای ترکیبی 
در بی��ن بازیکنان پرس��پولیس در نیمه 
دوم بسیار بالا بود و موقعیت های دیگری 
هم برای گلزنی داشت و در مجموع تیم 
شایسته پیروزی در این بازی پرسپولیس 

بود.
کله��ر در رابطه با دیدار هفته آینده 
پرس��پولیس مقابل سپاهان در ورزشگاه 
آزادی ته��ران گف��ت: پرس��پولیس باید 
هرچه در ت��وان دارد بگذارد و بازی های 
باقی مانده خود را پیروز ش��ود. دیدار با 

سپاهان حکم فینال را دارد. 
ام��کان لغ��زش س��پاهان و تراکتور 
در بازی ه��ای باق��ی مانده بالا اس��ت و 
پرس��پولیس همچنان ش��انس قهرمانی 
دارد اگر پرس��پولیس در بازی های باقی 
مانده خ��ود امتی��از از دس��ت ندهد به 
نظ��رم قهرمان��ی را باید ب��رای این تیم 
دانس��ت هرچند که رقبای این تیم برای 
 کس��ب عنوان قهرمانی بس��یار قدرتمند 

هستند.

طارمی گزینه اصلی خروج از اینتر

شبکه اسکای اسپورت طی گزارشی اعلام کرد که اینترمیلان رسما برای 
جذب جاناتان دیوید مهاجم کانادایی اقدام کرده است .

مهاج��م کانادایی در این فصل در 4۰ بازی موفق ش��ده ۲3 گل به ثمر 
برساند و ۷ پاس گل بدهد تا گزینه جذابی برای اینتر باشد.

مهدی طارمی، مهاجم ملی پوش کش��ورمان در اولین فصل حضورش در 
اینتر نتوانسته انتظارات کادرفنی و مدیریت باشگاه ایتالیایی را برآورده کند.

مهاج��م ایرانی در 34 بازی تنها 3 گل به ثمر رس��انده تا طبق گزارش 
رسانه های ایتالیا کاندیدای اصلی خروج از باشگاه اینتر در تابستان باشد.

رسانه ایتالیایی می نویسد که اینتر برای جذب رایگان دیوید در تابستان 
پیش رو با قراردادی ۵ س��اله و دس��تمزد س��الیانه ۵ میلیون یورو پا پیش 

گذاشته است.
براس��اس گزارش س��ایت کالچو میرکاتو، در لیس��ت مهاجمان اینتر در 
تابس��تان نام طارمی و کوره آ در لیس��ت فروش قرار دارد و مارتینز، تورام و 

آرناتوویچ باقی خواهند ماند.

پیشنهاد رسمی به فیفا:

جام جهانی با ۶۴ تیم!
رئیس کنفدراس��یون فوتبال آمریکای جنوبی رسما به فیفا پیشنهاد داد 

که جام جهانی ۲۰3۰ با حضور 64 تیم برگزار شود.
الخان��درو دومینگ��ز، رئی��س کنفدراس��یون فوتبال آمری��کای جنوبی، 
)CONMEBOL( س��ندی  را امضا کرد و به طور رسمی از فیفا خواست 
تا جام جهانی ۲۰3۰ )همزمان با صدسالگی برگزاری این رقابت ها( با حضور 

64 تیم برگزار شود.
جام جهانی ۲۰3۰ به میزبانی مش��ترک س��ه کشور اس��پانیا، مراکش و 
پرتغال برگزار خواهد شد. البته طبق اعلام فیفا سه کشور آرژانتین، پاراگوئه 

و اروگوئه هم در این میزبانی مشارکت خواهند داشت.
دومینگ��ز درباره ای��ده برگزاری ج��ام جهانی با حض��ور 64 تیم گفت: 
معتقدیم که جش��ن صدمین سالگرد برگزاری جام جهانی باید منحصربه فرد 
باش��د چون فقط یک بار در یک قرن رخ می دهد. به همین دلیل اس��ت که 
پیش��نهاد حضور 64 تیم در جام جهانی را به فیفا ارائه دادیم. به این ترتیب 

خیلی از کشورها تجربه حضور در جام جهانی را پیدا خواهند کرد.
از سال ۱۹۹۸ جام جهانی با حضور 3۲ تیم برگزار می شد. برای اولین بار 
در جام جهانی ۲۰۲6 که در آمریکا، کانادا و مکزیک برگزار خواهد شد قرار 

است 4۸ تیم در بزرگ ترین رویداد فوتبالی جهان حاضر شوند.

تاریخ سازی دختر اسکواش باز در ژاپن؛

 اقتداری در پیکارهای جهانی فینالیست شد

دختر اس��کواش ب��از ایرانی با شکس��ت حریف هنگ کنگی فینالیس��ت 
مسابقات رنکینگ جهانی بانوان در ژاپن شد.

به گزارش ایرنا، رقابت های اسکواش رنکینگ جهانی بانوان در یوکوهاما 
ژاپن به عنوان یک تورنمنت 6 هزار دلاری و مهم با درخش��ش س��تاره ایران 

همراه بود.
 در مرحل��ه نیمه نهایی این مس��ابقات فرش��ته اقتداری ک��ه با رنکینگ

 ۲63 در این مس��ابقات شرکت کرده در دیداری حساس و نزدیک با نتیجه 
 3 – ۲ مقاب��ل وینگ وای از هنگ کنگ به برتری رس��ید و ب��رای اولین بار

 به دیدار نهایی یک تورنمنت 6 هزار دلاری صعود کرد.
اقتداری پیش از در رقابت های بین المللی 3 هزار دلاری موفق به حضور 
در فینال و کسب مدال طلا شده بود اما این برای نخستین بار است که یک 
اس��کواش باز ایرانی در یک تورنمنت معتبر جهانی 6 هزار دلاری اس��کواش 
با حضور نمایندگان قدرتمند ش��رق آس��یا به دیدار نهایی صعود می کند که 
افتخار تاریخی برای اس��کواش محسوب می شود.فرشته اقتداری امروز برای 
کسب عنوان قهرمانی و مدال طلای این رقابت ها به مصاف برنده بازی کومار 
از مال��زی و هویئونگ یوم از کره جنوبی خواهد رف��ت. اقتداری پیش از این 

مقابل حریفانی از ژاپن، مالزی و کره جنوبی به برتری رسیده بود.

علیرضا عنایت زاده بازیکن جوان پرسپولیس :

با هیچ تیمی کاری نداریم
علیرضا عنایت زاده بازیکن جوان پرسپولیس در خصوص بازی با نساجیو 
گل سه امتیازی که به ثمر رساند گفت :  ما به این برد نیاز داشتیم. روزهای 
خیلی س��ختی داشتیم. بیشتر بازیکنان و مربیان مریض شده بودند. ویروس 
بدی در تیم افتاده بود اما حالا دیگر با یک تفکر و هم قس��م برای موفقیت 

پیش می رویم. خوشحالم حالا گلزن جوان تیم هستم.
هافبک جوان پرس��پولیس که از او به عنوان پدیده اسماعیل کارتال در 
این تیم یاد می ش��ود در خصوص کار با س��رمربی ترک تبار س��رخ ها تاکید 
کرد: او فوق العاده است. از لحاظ اخلاقی خیلی از بازیکنان تیم به او نزدیک 
ش��ده اند. تمام حرف هایش را می پذیریم. خیلی محکم و قاطع تصمیم گیری 
می کند. همه بازیکنان او را دوست دارند. سطح فنی اش هم نیازی به تعریف 
م��ن ندارد.او درباره رقابت در بالای جدول و اینکه آیا پرس��پولیس بار دیگر 
می تواند قهرمان ش��ود، گفت: می دانیم تراکتور صدر اس��ت اما با هیچ تیمی 
کاری نداری��م. چهار بازی داری��م و باید ببریم. هیچ چی��زی مهم تر از بازی 

پیش رو نیست.

بهت��اش فریب��ا پیشکس��وت اس��تقلال  درب��اره 
: از ای��ن  ش��رایط اس��تقلال در ای��ن فص��ل گف��ت 
باب��ت خیل��ی ناراحتی��م. خیلی کم س��ابقه ب��وده که 
چنی��ن اتفاق��ی در این باش��گاه ب��زرگ بیفت��د. وقتی 
 باش��گاه های بزرگ دچ��ار تنش و گرفتاری می ش��وند، 

خیلی سخت برمی گردند. 
متاس��فانه ما هنوز نتوانس��تیم به جایگاهی که در 
ش��خصیت و شان باشگاه است برس��یم. باشگاه ما فقط 
یک بار رتبه دوازدهم و سیزدهم را دیده بود که آن هم 
داستان خودش را داش��ته است. متاسفانه ما حالا فقط 
6-۷ امتیاز با انتهای جدول فاصله داریم و این به جهت 

شخصیتی برای باشگاه ما خیلی بد است.
او همچنی��ن گفت: همه ما ناراحت هس��تیم. وقتی 
تیم های بزرگ دچار اشکال می شوند، ما در زبان فارسی 
جملاتی داریم که مربیانی که بلد هس��تند انگیزه را در 
بازیکن��ان به وجود بیاورند، مطرح می کنند. متاس��فانه 
مرب��ی خارجی نمی تواند انتقال دهن��ده این صحبت ها 
باش��د، چون فارسی سلیس ما را بلد نیست و نمی تواند 
کلمات انگیزش��ی را بگوید. متاسفانه بچه های ما دچار 
بی تفاوتی ش��ده اند و در بازی اینطور نش��ان می دهند 
که اصلا برایش��ان مهم نیس��ت که می برند یا می بازند. 
ما زمانی که بازی کردی��م، اگر یک بازی را می باختیم، 
دو روز از خان��ه بی��رون نمی آمدیم، اما الان در باش��گاه 
عادی س��ازی انجام ش��ده و راه برون رفت از آن خیلی 

سخت است.
فریبا با تاکید بر اینکه استقلال در فصل آینده نیاز 
به تغییرات اساس��ی دارد، گفت: ما دیگر نمی دانیم چه 
بگویی��م. هر چه باید می گفتیم، گفتی��م. از نظر من ما 

این فصل را از دس��ت دادیم و باید به دنبال جام حذفی 
برویم تا هوادار دلش خوش باش��د، مسیرمان هم مسیر 
بدی نیس��ت،  فصل بعد هم مثل یک خانه کلنگی باید 

بکوبیم و از نو بسازیم.

نخس��تین نشس��ت کارگروه ورزش ح��زب موتلفه 
اس��لامی در سال جدید با حضور اکثریت اعضا و  دکتر 
ثاب��ت قدم رئیس ش��رکت توس��عه و نگه��داری اماکن 
ورزش��ی و مرتضی وجداندار عضو هیات مدیره و معاون 

امور سرمایه گذاری این شرکت برگزار شد.
در ابتدای این نشس��ت اس��دالله بادامچیان رییس 
شورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی با حضور در جمع 
اعضای کارگروه ورزش ضمن تبریک سال نو و عید فطر، 
از این مجموعه به عنوان تشکلی متخصص و صاحبنظر 
 ی��اد کرد ک��ه جلس��ات آن با نظ��م و انضب��اط برگزار 
می شود. وی از مس��ئولین ورزش خواست دیدگاهها و 
نقطه نظرات این مجموعه با تجربه و صاحب فکر را مورد 

توجه قرار دهند.
در ادامه جلس��ه محمدرضا تهرانی رئیس کارگروه 
ورزش حزب موتلفه خطاب به مسئولین شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی گفت: عملکرد و فعالیت هایی 
که طی س��ال ها در شرکت توسعه انجام گرفته مطلوب 
جامع��ه ورزش نبوده و من امیدوارم مس��ئولین کنونی 
این مجموعه بتوانند با اقدامات مفید و موثر خود مسیر 

گذشته را تغییر دهند.
دکتر محمدعلی ثابت قدم رییس ش��رکت توسعه و 
نگهداری اماکن ورزشی سخنران بعدی این نشست بود 
که در پاس��خ به موارد مطرح شده و تببین فعالیت های 
این ش��رکت گفت: این مجموعه در طول زمان از هدف 
اصلی خود دور ش��ده و اقداماتی که باید در آنجا انجام 
می ش��ده تغییر شکل یافته اس��ت. ماهیت این شرکت 
مهندس��ی اس��ت اما برخی از پروژه هایی که اجرا شده 
با اس��اس آمایش س��رزمینی مطابقت ندارد.  بسیاری از 
مجموع��ه ها به دلیل کمبود بودجه و کثرت آنها س��ال 
ها بلاتکلیف مانده اند و در شرایط کنونی امکان تکمیل 
آنه��ا وج��ود ندارد. برخ��ی از مجموعه ها ب��ه دلیل بی 
 توجهی از ید شرکت توسعه خارج شده اند. برای تکمیل 

مجموع��ه های تحت مدیریت ش��رکت توس��عه حدود 
پنجاه هزار میلیارد پ��ول لازم داریم البته رقمی معادل 
همی��ن  مقدار نیز دفتر فن��ی وزارت ورزش نیاز دارد تا 
پروژه ها را به بهره برداری برس��اند. بدیهی است چنین 
رقم��ی در حال حاضر موجود نیس��ت ل��ذا ناگزیریم در 
این رابطه اولویت بندی داش��ته باشیم.البته برای تأمین 
هزین��ه های تکمیلی اولویت ها نیز باید برخی از اماکن 
را که نیازی به آنها نداریم بفروشیم تا هزینه های مورد 

نیاز را تأمین کنیم.
وی اف��زود: موضوع دیگر، هزین��ه های جاری قابل 
توجه شرکت است که بخش زیادی از آن صرف حقوق 
پرسنل می شود در واقع ما حدود چهارصد نیروی فراتر 
از س��اختار داریم ک��ه در طول زمان ب��ه این مجموعه 
اضاف��ه ش��ده اند بخش اعظ��م این نیروه��ا از تخصص 
لازم برخوردار نیس��تند و ما مجبوری��م برخی از کارها 
را برون س��پاری کنیم. بدیهی اس��ت که نظر بنده این 
نیس��ت که آنها کنار گذاشته ش��وند بلکه باید تدبیری 
اندیشیده شود تا نیروهای مازاد بی آنکه آسیبی ببینند 

ساماندهی شوند.
وی ادام��ه داد: الان ب��ه جه��ت تامی��ن هزینه ها 
بس��یاری از س��الن های ورزش��ی به بخ��ش خصوصی 

واگذار ش��ده و طبیعی اس��ت آنها به منظور کس��ب در 
آمد، تمام وقت، و امکانات سالن را در اختیار می گیرند 
 و فضا برای پرورش استعدادهای ورزشی وجود نخواهد

 داشت.
مجموعه ورزشی انقلاب که باید محل اصلی ورزش 
باش��د هویت اصلی خ��ود را از دس��ت داده و تبدیل به 
محل گردش و تفریح ش��ده، این همه مکان غذا خوری 
و امکان��ات متعدد غیر مرتب��ط  فضا را از ورزش گرفته. 
اساس فعالیت شرکت توسعه مبتنی بر تامین زیرساخت 
های ورزش است اما متاسفانه در گذر زمان این وظیفه 
تغیی��ر پیدا کرده اس��ت. تلاش خواهیم ک��رد، کارکرد 

شرکت را به ریل اصلی خود باز گردانیم.
رییس شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی در 
پایان تصریح کرد: مطلوب این اس��ت که فضای ورزشی 
مناس��بی در اختیار جامعه قرار گیرد اما این امر باید از 
استانداردهای قابل قبول برخوردار باشد. موافق نیستم 

کیفیت را فدای کمیت کنیم.
دکت��ر مرتضی وجداندار عضو هیات مدیره و معاون 
امور س��رمایه گذاری شرکت توس��عه و نگهداری اماکن 
ورزشی آخرین سخنران این نشست بود که توضیحاتی 
در خصوص چگونگی کس��ب درآم��د از مجموعه های 
ورزش��ی و لزوم ترمیم و بازس��ازی ورزش��گاه ش��هید 
شیرودی خصوصا زمین شماره یک آن ارائه کرد. وی در 
همین ارتباط گفت: مجموعه ورزش��ی شهید  شیرودی 
به نوعی معبد جامعه ورزش و نماد هویت ورزش کشور 
محسوب می شود.جامعه ورزش خاطرات زیادی از این 
ورزش��گاه دارن��د به همین دلیل بای��د در ترمیم و بهره 
برداری از این مکان، نکات فرهنگی، آموزه های پهلوانی 
و هوی��ت ملی مورد توجه واقع ش��ود. یقینا برای بهبود 
ش��رایط این ورزش��گاه نیز برنامه داریم و ضمن رعایت 
ن��کات مورد اش��اره اقدامات مورد نظر در دس��تور قرار 

خواهد گرفت.

ادعای بهتاش فریبا پیشکسوت استقلال ،

این خانه از پای بست ویران است

دکتر محمدعلی ثابت قدم رئیس شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی:

فضای های ورزشی باید از استانداردهای قابل 
قبول برخوردار باشد

محمود کلهر پیشکسوت پرسپولیس :                                                                               

دیدارپرسپولیس با سپاهان فینال لیگ است 


